

IELTS写作常用句型--结尾句式 PDF转换可能丢失图片或格式  
， 建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/10/2021\\_2022\\_IELTS\\_E5\\_86\\_99\\_E4\\_BD\\_c7\\_10504.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/10/2021_2022_IELTS_E5_86_99_E4_BD_c7_10504.htm) 1) Only in this way/Only when.../Only through...will/can we... 或 : It is only if/when...that we will... (e.g. It is only if all sides of society take their roles fully that we will achieve the society we want.) 2) As/So long as...we will be able to.../the problem is bound to... (e.g. As long as we persist in spreading scientific knowledge among the masses, all the superstitions are bound to go out of our life.) 3) For any place that.../For anyone who...there is every/no reason/chance to... (e.g. For any government that devotes itself to nourishing honesty among its officials, there is every reason to bid an eternal farewell to corruption.) 4) In short/brief/one word/sum, once we are on the way to..., the chance of achieving/making it will increase/grow greater/come to our advantage. A (e.g. In short, once our country is on the way to clearing corrupt dealings out of the Party, the chance of making it will come to the peoples advantage.) 5) The quotations/remarks from sb.(或The popular saying/maxim/proverb) “ ... ” may be a better/sure cure/remedy for ...(或...sound/practical/sensible/well-weighted advice on how to...) (e.g. The old saying “ Laziness in youth spells regret in old age ” may be sensible advice on how to cherish the years of youth.) 6) And worst of all/best of all, it has/will/would effect(ed) the most unfavorable/favorable change in... (e.g. And worst of all, the official corruption has effected the most unfavorable change in the peoples

attitude towards the government. 7) As another severe shock (genuine comfort) to the people/society/As the most destructive/pushing effect on...(our life), it has permeated among the people/through our social soil/throughout the whole country(或has melted/penetrated into/been rooted in (the) Chinese soil (in the peoples minds).A (e.g. As the destructive effect on our nation, his heretical ideas have been rooted in many peoples minds.) 8) As a(n) sensational/unexpected result of..., more and more people have come/got/begun to..A (e.g. As an unexpected result/consequence of the patriotic education, more and more people have come to regain/restore their sense of justice.) 9) To ones greatest astonishment/delight, sth. has affected...to the point of... (e.g. To our greatest astonishment, the corruption has affected the society to the point of threatening its political stability.) 10) The most obvious/direct result/consequence it produces/brings about is... (e.g. The most obvious result the economic reforms have produced is the way the people live and think.) 11) With a constant/steady improvement in ...(或With the gradual worsening of...) sth. will... (e.g. develop to ones advantage)A (e.g. With a steady improvement in its administration, the new-born thing will flourish on Chinese soil.) 12) In (the) course of time/In a long run (the long term), sth. is more likely/believed/bound/sure to... (e.g. In a long run, the practice of birth control is believed to do a great benefit to the future of China.) 13) In spite of the fact that...(或Although...), sth. will (not)...in our /ones assiduous/conscious/consistent efforts. A (e.g. In spite of the fact that there is no hope of attaining the final goal at one

go, this reform will be spreading far and wide in our consistent efforts .) 14) In a word, there is every/little chance/probability/possibility that. ..in time to come. A (e.g. In one word, there is every chance that this wise move in economic construction will acquire a broader significance in time to come.) 15) Anything (anyone) that (who)...will have to... (e.g. Those who have a strong bias against the Chinese nation (will) have to treat her with increased respect.)

1 只有这样/只有当.../只有通过...我们才会/才能... 例：只有社会的方方面面充分做好各司其职，我们才能实现我们想要的社会。

2 只要...我们就能.../问题注定... 例：只要我们坚持向群众传播科学知识，所有的迷信注定会从我们的生活中消失。

3 对于任何...的地方/对于任何...的人，有充分理由/没有理由/有机会... 例：对于致力于培养官员诚实的任何政府，一定要做到永远地与腐败脱钩。

4 简而言之，我们一旦走上了...的道路，成功的机会将增加/变得更大。 例：简而言之，我国正在从党内清除腐败行为，成功将会对人民有利。

5 有人说/俗话说/有言道“...”，这对...也许是补救/这对如何...也许是一个合理的/切实的/更好的建议。 例：“少壮不努力，老大徒伤悲”这句老话对如何珍惜青春年华也许是明智的忠告。

6 最糟糕/极好的是，它已/将/会在...方面造成最不利/有利的变化。 例：最糟糕的是，官员腐败给人民对政府的态度造成了最不利的影响。

7 作为另一个对人民/社会的严重冲击（真正的安慰）/作为对（我们的生活）最具破坏性的影响，它已弥漫到人民中间/我们的社会土壤中/整个国家（已融入到/渗透到/根植于中国的土壤里/人民的头脑中）。 例：作为对我国破坏性的影响，他的异端邪说已根植在了人民的头脑中。

8 由于...的耸人听闻/出人意料的结果，越来越多的人开始...  
由于看到爱国主义教育的意外的结果/后果，越来越多的人开始恢复正义感。 9 令某人大吃一惊/大喜的是，某事物对...的影响已达到...的程度。 例：令我们大为惊讶的是，腐败对我们社会的影响已达到威胁政治稳定的程度。 10 它所造成的/带来的最明显的/直接的结果/后果是... 例：经济改革所产生的最明显的结果是人们的生活和思维方式。 11随着...的稳定改善（随着...的逐渐恶化），某事物将...（如有利于某人的发展） 例：随着管理的稳定改善，这已新事物将在中国的土地上开花结果。 12随着时间的推移/从长远来看，某事物更可能/被认为/必定... 例：从长远来看，控制生育的做法被认为将对中国的未来有极大的益处。 13尽管事实上...，在我们的/某人的辛勤/一贯努力下，某事物将（不）会... 例：尽管事实上不能一举成功，在我们的一贯努力下，这一改革将会全面铺开。 14总之，在今后极有机会/可能（几乎没有机会/可能）... 例：总之，这一经济建设中的举措极可能在今后获得更加广泛的意义。 15任何事/人...将不得不... 那些对中国有很大成见的人不得不以越来越尊重的态度对待中国。 &nbsp; ;  
100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问  
[www.100test.com](http://www.100test.com)